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Protokół nr LVI/10  
z obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

 w dniu 21 lipca 2010r. 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie V kadencji (2006- 2010) otworzył o godz. 12.30 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski stwierdzając jednocześnie 
quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Sesja zwołana była na godz.12.00. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 radnych, (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu). 
Przewodniczący powitał sołtysów (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu) oraz zebranych gości (wpisani na listę obecności stanowiącą załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).  
Obsługę prawną sesji zapewniał radca prawny Dariusz Iwaszkiewicz 
Przewodniczący powitał Burmistrza Jana Mielczanka, Sekretarza Krystynę Motycką  oraz 
Skarbnika Miasta Annę Czarnocką. 
Ad. 3. 
Sekretarzem obrad wybrano jednogłośnie Wiceprzewodniczącego Stanisława Bednarczyka 
Ad.4. 
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad pytając o ewentualne wnioski o jego 
zmianę. Wprowadzone zostały zmiany do porządku obrad. 

Na wniosek służb Burmistrza zdjęto cztery punkty z porządku, tj.: 
Porządek obrad po zmianach obejmował: 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie quorum 
3. Wybór sekretarza obrad 
4. Przedstawienie porządku obrad 
5. Przyjęcie protokołu z LV Sesji RM 
6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej 

a) informacja na temat wykonania uchwał podjętych podczas LV sesji 
b) informacja na temat realizacji zgłoszonych wniosków 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady w okresie międzysesyjnym 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów w 2010 r.  
9. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym 
10. Uchwała w sprawie zmian Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Rzgów 
11. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

w 2010 r. 
12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi  
13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu  Gminy Rzgów 
14. Uchwała w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

podmiotom wykonującym zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz 
sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją  

15. Uchwała w sprawie zmiany w uchwale L/376/2010 z 20 stycznia 2010 r w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 
powiatowych na rok 2010 

16. Uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Rzgów, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych osób prawnych za I półrocze 

17. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wilków 
18. Uchwała w sprawie zgody na zakup działki nr 206/1 położonej w Gospodarzu 
19. Uchwała w sprawie zgody na zakup działki o nr 1645 położonej w Rzgowie 
20. Uchwała w sprawie zakupu gruntu od Sióstr Felicjanek położonego w Rzgowie 
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21. Uchwała w sprawie zakupu działek o nr 1649/10, 1649/11, 1649/12 położonych w 
Rzgowie od użytkownika wieczystego 

22. Uchwała w sprawie zgody na sprzedaż działki 103/1 położonej w Czyżeminku 
23. Uchwała w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości o nr 290/1 położonej w Kalinku 
24. Uchwała w sprawie  wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o 

uzyskanie  zezwolenia na odbieranie od właścicieli nieruchomości odpadów komunalnych 
oraz uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości płynnych na terenie Gminy Rzgów   

25. Interpelacje radnych 
26. Wnioski i zapytania 
27. Komunikaty, sprawy różne 
28. Zamknięcie sesji. 
Nie było uwag do porządku obrad 
Przewodniczący poruszył sprawę wniosku na Honorowego Obywatela Gminy Rzgów, który 
miał złożyć Radny Bagiński. Taki wniosek nie został złożony i jedynym Honorowym 
Obywatelem Gminy Rzgów w tym roku jest Pan Włodzimierz Zawisza były Komendant 
Powiatowy Straży PSP w Koluszkach. 
Ad.5. 
Protokół z poprzedniej sesji przyjęto bez uwag. 
Ad.6. 
Następnie Burmistrz omówił realizację uchwał i wniosków z poprzedniej sesji.  
Burmistrz sprawozdanie rozpoczął od informacji związanej z realizacją przyjętych uchwał na 
ostatniej sesji, która odbyła się 9 czerwca bieżącego roku. Na tej sesji Radni przyjęli 13 
uchwał. Burmistrz Jan Mielczarek przypomniał jakie to były uchwały.  
Burmistrz poinformował, że w okresie od 9 czerwca do dnia dzisiejszego przebiegały prace 
nad realizacją prac inwestycyjnych i w dniu 12-15 lipca przeprowadziliśmy przetarg na 
inwestycje przebudowy drogi i wodociągu w Sołectwie Kalino. Nastąpiło rozczarowanie, 
gdyż wykonawcy złożyli nam oferty na wysokie ceny. Mieliśmy 500 tys. zł., na przebudowę 
wodociągu wyszło 385 tys. zł. z firmy „Hydromer” i na przebudowę pozostałego odcinka 
drogi 380 tys. zł., razem 765 tys. zł. Burmistrz zmuszony był unieważnić przetarg. Zrobiona 
została weryfikacja z zakresu działania, zakresu rzeczowego w związku z tym po przeliczeniu 
doszliśmy do wniosku, że należy dołożyć ze środków, które proponuje na dzisiejszej sesji 
dodać kwotę 200 tys. zł., żeby w bardzo szybkim czasie przeprowadzić kolejny przetarg i 
przystąpić jak najprędzej do realizacji tej inwestycji. Również pracowaliśmy nad tytułem 
inwestycyjnym droga od Kalinka do Modlicy. O tyle nam w tej chwili łatwiej ponieważ już 
wiemy w 100% jaki zakres rzeczowy przy budowie S-8 będzie objęty inwestycją rządową S-
8. Dzisiaj już wiemy, że rozpoczęcie wiaduktu na przyszłą S-8 w kierunku wsi Kalinko 
będzie na długości 170 m., a więc ten odcinek wykonamy w konstrukcji, żeby tylko przeżyć 
na 5 lat bowiem ten odcinek w przyszłości nie będzie potrzebny bo tam będzie się 
rozpoczynał wiadukt i ujmując 200m. odcinek, który został zrealizowany poprzednio 
doszliśmy do wniosku, że tą część środkową wykonamy w kategorii ruchu ciężkiego i 
przystąpimy do przetargu. Według fachowców kosztorysantów również będziemy musieli 
tutaj dołożyć kwotę 220 tys. zł. Jeżeli chodzi o dalsze inwestycje to na drodze zbiorczej przy 
trasie Nr 1 zabraknie nam 45 tys. zł. również droga zaplanowana na ruch ciężki, stąd też na 
dzisiejszej sesji, po wczorajszej dyskusji przyjmiemy dodatkowe pieniądze w kwocie 45 tys. 
zł. W tym okresie udało się również za kwotę 60 tys. zł. zastosować nową technologię 
nakładki asfaltowej na ulicy Tuszyńskiej, bardzo tania technologia.  Za niecały tydzień 
zakończymy budowę chodnika na ulicy Długiej do ul. Tylnej za kwotę 39 tys. 390zł. 
Przeprowadziliśmy przetarg na wykonanie projektu połączenia wodociągu Rzgowa z 
wodociągiem w Starowej Górze. Złożonych było 6 ofert, wygrała firma projektowa „Erka” z 
Łodzi za kwotę 18 tys. zł. W miesiącu lipcu będą przeprowadzone trzy przetargi 26 lipca na 
dokumentację projektową na budowę szkoły podstawowej w Rzgowie, na budowę wodociągu 
w ulicy Podłogowej w Starowej Górze i na przebudowę drogi (wyasfaltowanie)ulica 
Parterowa w Starowej Górze. Również budowę nakładki w sołectwie Huta Wiskicka na 
wysokości rzeki Ner.  
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Problemem ostatnich tygodni jest wprowadzenie na życzenie i Rady i nas wszystkich 
ograniczeń drogowych tzw. tonażu. Burmistrz spotyka się z protestem mieszkańców w 
sprawie ruchu samochodów z ciężkim ładunkiem. W szybkim tempie samochody ciężarowe 
niszczą drogi, które nie są przystosowane do ruchu pojazdów ciężkich. Burmistrz będzie 
chciał rozmawiać z partnerami z Policji. Ruch z ładunkiem ciężkim przechodzi przez naszą 
gminę. Są ograniczenia, ale jednocześnie na naszym terenie są firmy silne hurtownie jak: 
„Rolbud”, „Sajpol” czy inne, które dostarczają z naszego terenu materiały budowlane, ciężkie 
objętościowo duże. Burmistrz chce wyjść z propozycją czy nie wydać przyzwolenia w 
porozumieniu z Policją na to, żeby te firmy hurtowe z naszego terenu mogły przejeżdżać i 
zostawić znaki z przymrużeniem oka na te kluczowe nasze firmy, które rozwożą. Jest to 
poważny problem. Z jednej strony dotyczy to 3 lub 5 firm hurtowych a z drugiej strony jeśli 
te znaki zostaną zdjęte to zacznie się wędrówka przez Gminę Rzgów.  
Burmistrz omówił wnioski złożone na poprzedniej sesji. Do wniosku Radnego Skalskiego, 
który pytał czy Burmistrz planuje spotkanie z mieszkańcami i powrót do tematu planu 
rozwoju miejscowości Rzgów. Udzieliłem odpowiedzi na poprzedniej sesji, że nie tylko w 
Rzgowie ale w każdym Sołectwie takie zebranie będzie zrobione chociażby ze względu 
prawnego. Mamy podjętą uchwałę o utworzeniu Funduszy Sołeckich. Zgodnie z ustawą jest 
to obowiązek Rady łącznie z biurokracją, ale obiecałem, że pomogę. Ustawa nakłada nam 
informacje do 31 lipca i jaka to jest kwota pieniędzy. Do końca września musimy 
przeprowadzić 13 takich zebrań w naszej gminie.   
Radny Hajduk zgłosił wykoszenie trawy na boisku. Zadanie zostało wykonane, drugie 
zadanie to kwestia mostku i założenia dren to zadanie również zostało wykonane. Trzecie 
zadanie to przedłużenie barierki i zabetonowanie słupków na rzece Ner, tego zadania nie 
udało nam się wykonać, ale postaramy się to uzupełnić. Następny temat to mieszkańcy 
osiedla Gospodarz proszą o wytyczenie drogi. Dyskusja była następująca, każdy właściciel 
działki wie gdzie są słupki, to by wymagało kolejnego zlecenia i uszczuplenie pieniędzy. 
Będziemy się starali, żeby właściciele uporządkowali zarośla i samosiejki. Jeżeli zostaną 
usunięte to ulica zostanie jasno określona. Radny Piekarski zgłosił trzy sprawy. Załatanie 
dziur na ulicy Centralnej od trasy Nr 1 do Wiekowej, ten temat został wykonany. Tutaj 
dodatkowa informacja, aby rozdzielić nasz teren od terenu Łodzi bowiem nasz teren idzie w 
lewą stronę ul. Centralnej do ul. Wiekowej i często mylą gdzie zaczyna się ul. Wiekowa a 
gdzie ul. Centralna. Sprawa druga dotyczyła budowli prowadzonej na połączenie ulicy 
Modrzewiowej i Frontowej. Burmistrz zasięgnął informację z naszego wydziału 
urbanistycznego i zgodnie z informacją Pani Reczulskiej jest to zgodne z prawem to co tam 
jest budowane. Są budowane 4 domki niedużej powierzchni. Trzecia sprawa to pytanie jak 
wygląda sytuacja z przyłączami kanalizacyjnymi. Staramy się ponaglać, te osoby, które się 
wprowadzają bardzo chętnie się przyłączają. Pani Maria I Pan Kobus czynią starania aby tych 
przyłączy było jak najwięcej. Sołtys Wróblewski zgłosił sprawę wykonania rowu przy posesji 
Pani Stryjewskiej. Jeszcze przed urlopem Burmistrz spotkał się z wydziałem inwestycyjnym i 
przy udziale Pana Przewodniczącego przeanalizowali sprawę. Temat został omówiony z 
inżynierami i ma być dobrze. Radny Gierasiński pytał czy Pan Cieślik złożył do Urzędu 29.
Wojewódzkiego wniosek o konserwację rzeki Ner, Burmistrz odpowiedział iż taki wniosek 
jest składany co roku. Rząd dał na gminę Rzgów zaledwie 20 tys. zł. na dwie rzeki Ner i 
Dobrzynkę. Nie chcemy żadnych pieniędzy, tylko niech nam pozwolą wydawać pieniądze 
samorządowe, żeby zrobić porządek na rzece Ner i Dobrzynce. Sprawa kolejna zalewania ul. 
Glinianej została rozwiązana już na sesji w maju, bowiem przyjęliśmy cały obszar terenu 
objętego ulicami Gliniana, Smugowa, Grodziska i Południowa do szczegółowego 
zagospodarowania w związku z tym plan wykreśli określone ulice i ciągi odwodnieniowe. 
Temat za rok lub dwa lata na pewno da się rozwiązać. Sprawa ul. Kopernika tuż przy zbiegu 
ulic Kopernika i Łódzkiej był zarwany przepust, został naprawiony i wniosek został 
zrealizowany. Radny Owczarek pytał kiedy nastąpi wymiana wodociągu w Kalinku i jak to 
planujemy.  Dajemy dodatkowe środki tak aby pozostała część przebudowy pozostała w 
Kalinku w kierunku wschodnim odbyła się w dwóch cyklach. Te środki pozwolą na to, że 
kolejny odcinek poważnie przebudujemy, pozostanie nam trzeci etap i później będziemy 
myśleć o dalszej realizacji innych zadań inwestycyjnych. Również zgłoszono sprawę  
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przebudowy drogi w kierunku Modlicy, temat jest znany omówiony na wczorajszej komisji. 
Po przyjęciu dzisiaj dodatkowych środków temat w tym roku będzie zrealizowany.  
 
Sołtys Wróblewski-poruszył sprawę rowu obok Państwa Stryjewskich, którzy przyszli do 
mnie z pretensjami, że ten rów nie jest kopany. Ja zgłaszałem ten rów już trzy lata. 
 
Burmistrz- według naszych pomiarów wynika , że woda powinna iść w stronę Pana szwagra. 
Proszę Pana Snelewskiego i Pana Przewodniczącego o wypowiedź w tym temacie.  
 
Przewodniczący- Są mapy, które wskazują, że od skrzyżowania na Bronisin do waszego 
starego domu jest spadek od Bronisina  82 cm. Woda pod górkę nie pójdzie. Przewodniczący 
poruszył temat pozarastanych chodników. W 1997 r. kiedy była powódź to ja jako radny 
podjąłem całą kadencję na kopanie rowów w Grodzisku i Konstantynie wzdłuż dróg i rowy 
odwodnieniowe. Nie został zrobiony kawałek rowu od Państwa Pomarkiewiczów do drogi na 
Bronisin ze względu na to, że Państwo Pomarkiewicze rok wcześniej wybudowali ogrodzenie 
niezgodnie z linią regulacyjną. Płot dzisiaj wygląda brzydko. Spotkały się wszystkie służby 
Burmistrza i zaproponowały, że jak chodnik zostanie zrobiony za tym chodnikiem będzie 
wykopany rów odwadniający działki nie drogę. Droga ma swoje odwodnienie. Rów jest 
potrzebny mieszkańcom. Płot Pan Pomarkiewicza zostanie zdjęty. Każdy wykorzystuje 
sytuację. Blokada jest w Panu Czawiaku, ten rów poszedłby częściowo w gruntach gminnych, 
ale dalsza część tego rowu poszłaby po gruntach prywatnych. Pan Czawiak zgodzi się na 
przepuszczenie rowu przez jego grunty pod warunkiem, że rów będzie kryty. Jest to dyskusji, 
ale można ją było przeprowadzić wcześniej. Rów kosztowałby ok. 80 tys. zł. to poważna 
inwestycja, która z przestawieniem płotu byłaby na przyszły rok, a kryty rów kosztowałby 
jeszcze raz tyle. Mieliśmy wielki problem z Pana wjazdem, który jest 17 metrowy. Wjazd był 
zrobiony bez zezwolenia, jest to droga powiatowa, nie wiadomo czy przez ten wjazd 
inwestycja nie zostanie odebrana. Projektant godzi się 7,5 metrowy wjazd. Nie było by tematu 
gdyby w grę nie wchodziły pieniądze rządowe. Było uzgodnienie z Burmistrzem aby 
wybudować przepust za drogą Bronisińską, żeby woda z Konstantyny z nowego osiedla 
zeszła po części do rowu na Bronisin. Jest to nie zrobione. Ten przepust nic by nie kosztował 
ponieważ byłby przeniesiony z jednego miejsca w drugie.  
 
Sołtys Wróblewski- nie wiem jak to było wymierzane. Cała ulica na pewno ma spad, bo jak 
była budowana ulica nasypane było dużo kamienia i ulica poszła podług gruntu wyżej. A na 
pewno pójdzie jeszcze wyżej.  
 
Przewodniczący- jest dobra wola wykopania tego rowu tylko w tym roku nie ma na to 
pieniędzy.  
 
Sołtys Wróblewski- nie ma nic na przeszkodzie, żeby zrobić pomiary. Trzeba wymierzyć 
głębokość rowów pobocza. 
 
Pan Reszpant- czy tam ktoś w ogóle był i mierzył? Bo ja nikogo tam nie widziałem. Jeżeli 
chodzi o wjazd to jest w tej chwili legalizowany, bo tam jest zakład i 5 m. nas nie 
satysfakcjonuje. Jeżeli chodzi o rów jest nam niezbędny ponieważ, zalewa mi zakład. Chcemy 
żeby ten rów był bo muszę gdzieś wypompować tą wodę. Jeżeli chodzi o żywopłot Pana 
Czewiaka, ja jak budowałem płot musiałem oddać kilka metrów pasa działki a jego żywopłot 
stoi przy samym chodniku i nie można tego zlikwidować? On kiedyś płot będzie budował i 
ten żywopłot będzie musiał być zlikwidowany.  
 
Przewodniczący- będzie budował na zgodnej linii regulacyjnej. Właściciele mają obowiązek 
budowania płotu na linii regulacyjnej. 
 
Pan Reszpant- czy ktoś sprawdzał tą sytuację na tym skrzyżowaniu? 
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Burmistrz-  z pozycji Burmistrza powiem tak, ja też jestem inżynierem i jeżeli są przepisy, że 
ja tego nie  mogę zrobić bo jestem Burmistrzem no to są firmy wybrane, jest przetarg, 
inspektorzy, inżynierowie. Są tylko dwa wyjścia albo firmy, które to zrobiły zgodnie z 
przepisami dobrze zrobiły albo źle zrobiły i niech oddadzą pieniądze. Ja pójdę to społecznie 
zrobię bo tez jestem inżynierem i dzisiaj są takie wnioski. Kierownik mówi, że jest dobrze, 
Pan Przewodniczący fachowiec mówi, że jest dobrze. Jest to wniosek, który z pozycji 
Burmistrza zmusza mnie do poświęcenia czasu i przebadania tej sprawy kto ma tutaj rację. W 
Polsce nie ujęto przy prawie budowlanym obowiązku wypicia swojej wody na własny 
rachunek. Przyjmujemy wniosek do rozpatrzenia. 
 
Pan Snelewski- rów o którym mówimy nie ma nic wspólnego z drogą dla odwodnienia drogi 
nie jest on potrzebny, jest ściśle związany z odwodnieniem posesji. Spadek terenu jest taki, że 
jeżeli woda spływa od strony drogi to ona faktycznie przy dużych ilościach będzie zalewała 
tereny posesji leżących od Grodziska po prawej stronie drogi. Bardzo możliwe, że 
rozwiązaniem jest wykonanie rowu, trzeba ten rów zaprojektować, przeniwelować, sprawdzić 
to dokładnie. Z map i pomiarów niwelacyjnych wykonywanych przez wykonawcę wydaje 
nam się, że woda nie żadnej szansy dopłynięcia do Bronisina ale jest to sprawa do 
sprawdzenia. Ten rów nie ma nic wspólnego z drogą dlatego nie mógł się znaleźć w tytule 
przebudowa drogi powiatowej Grodzisko-Konstantyna, nawet nie dostalibyśmy na to 
pieniędzy. Wszystko jest do zrobienia tylko nie w ramach przebudowy tej drogi.  
 
Przewodniczący podsumował temat. do tej pory była jedna alternatywa przepchnięcia tej 
wody w stronę Bronisina pod jezdnią. Dzisiaj dowiadujemy się, że Pan Czawiak godzi się na 
rów na swoim gruncie. Jest druga alternatywa puszczenia wody w kierunku Grodziska. 
Można wykonać rów w obie strony. Zgoda i dobra wola Rady i Burmistrza jest. Wpłynęło 
pismo z Rady Sołeckiej w Guzewie z tym , że tam koszty byłyby o wiele niższe. Udało się 
dzisiaj 20 tys. zł. dołożyć na ukształtowanie terenu poza chodnikiem. Koszt wykonania 
takiego rowu może być  ponad 100 tys. zł. jeżeli chodzi o wykonanie całości. Chodnik i 
jezdnia zostanie wybudowana, inwestycja rozliczona. Jest to sprawa do rozwiązania ale nie 
natychmiast. 
 
Burmistrz- proszę zapisać na przyszły rok będę budował budżet na pierwszym miejscu będzie 
rów. 
 
Przewodniczący- ul. Tuszyńska w okolicach stadionu, ul. Stadionowej i wcześniej została 
wykonana w standardzie dobrym, ale tam jest teren tak podmokły, że ten asfalt zaczął się 
rozpadać i wzmocnienie poprzez ostatnio wykonane prace było niezbędne. 
 
Ad.7. 
Przewodniczący w swoim sprawozdaniu przybliżył od 9 czerwca Radni uczestniczyli w 
zakończeniu roku szkolnego w gimnazjum i w szkole podstawowej, była to Pani Bagińska i 
Pan Gierasiński. W szkole podstawowej była również, wystawa prac fotograficznych. 11 lipca 
odbyła się uroczystość w OSP w Prawdzie, gdzie byłem ja i Radny Bednarczyk. 
Uczestniczyliśmy również Pani Burmistrz,Ja i Radny Andrzej Zygmunt w uroczystościach 
powitania lata i rozdania nagród za wygrane konkursy i mecze. Uczestniczyliśmy także z 
Radnym Gierasińskim w Arturówku w konferencji ekologicznej Pt. „Wytwarzanie energii 
elektrycznej i ciepła w aspekcie pakietu klimatycznego Unii Europejskiej”. Byli z nami Sołtys 
Strycharski ze Rzgowa oraz członek Rady Sołeciej ze Rzgowa Pan Grzegorz Jóźkiewicz. 
Mieliśmy spotkanie w Centrum Targowym „Ptak”, chodziło o przekazanie nowych rozwiązań 
rozbudowy Centrum po drugiej stronie jezdni w kontekście przeszkód przy zakupie gruntów. 
Pomóc możemy poprzez zmianę planu przestrzennego zagospodarowania. 
Ad.8 
Propozycje podziału nadwyżki budżetowej zostały omówione na wczorajszym posiedzeniu 
komisji.  
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Burmistrz-w dniu wczorajszym precyzyjnie określili śmy propozycje zmian finansowych. W 
ostatnim czasie nastąpiły okoliczności, które spowodowały, że musimy systematycznie 
porządkować sprawy księgowe i finansowe. Otrzymaliśmy dotację w wysokości 26 324,00 na 
skwerek obok Policji i poczty w związku z tym te pieniądze trzeba wprowadzić jako dochód 
do gminy. Po przetargach jakie odbyły się doszedłem do wniosku, że trzeba szukać pieniędzy 
i szybko powtarzać przetargi, dostosować do aktualnego rynku i realizować oczekiwane 
inwestycje. Jest to 12 inwestycji.  
1.zagospodarowanie skwerka przy zbiegu ul. Pabianickiej i Łódzkiej, tu wprowadzamy kwotę 
o której mówiłem wcześniej. 
2.pomoc finansowa dla Gminy Wilków  50 tys. zł. Jest propozycja Biura Rady i Radnych. Na 
wczorajszym posiedzeniu komisji wszyscy poparli tą propozycję. Uznajemy Gminę Wilków 
jako jedną z bardziej poszkodowanych przez powódź. 
3.pomoc finansowa dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na dofinansowanie zadań z zakresu 
administracji architektoniczno-budowlanej 25 tys. zł. Pan Izdebski sygnalizował, że kończy 
pracę i przechodzi na odpoczynek, został by sam Pan Mitera. Wnioskuję o sfinansowanie tego 
etatu na okres 5 miesięcy. Temat omówiony szczegółowo na wczorajszej komisji.  
4.zagospodarowanie terenu parku miejskiego w Rzgowie- 17 790 zł. Przepisy dotyczące 
ochrony środowiska szczególnie obszarów zabytkowo parkowych, do których nasz park się 
zalicza niestety zmuszony jestem przesadzić drzewa. Sprowadzone były do tego specjalne 
ciężkie maszyny. Jedno przesadzenie drzewa kosztuje ok. 3 tys. zł. Prace idą do przodu. 
5.również obejmuje park. Cała operacja nie obejmuje fontann. Fontanny są potrzebne dla 
wizerunku tego otoczenia. Pierwszy etap to założenie instalacji. Będzie to mała fontanna i 
dwa ciągi tryskaczy po siedem sztuk. Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
6.przebudowa wodociągu w Kalinku- dodajemy 100tys. zł. dlatego, że  wyszło nam, że za te 
pieniądze nawet byśmy nie zrobili połowy pozostałej części w związku z tym dajemy 100tys. 
zł. żeby pozostałej części przebudowy wodociągu wykonać chociaż połowę tego co pozostało. 
7.wykonanie drogi Kalinko-Modlica, temat omówiony szczegółowo na wczorajszym 
posiedzeniu komisji. Musimy ze społecznością w przyszłości inaczej rozmawiać. Ta 
inwestycja to są cztery inwestycje. Z uwagi na to, że dostaliśmy środki zewnętrzne na ten 
temat, żeby ich nie stracić byłoby nie rozsądne dołożyć te 200 tys. zł. 
8.wykonanie drogi w kierunku Modlicy od Kalinka. Temat omówiony na wczorajszej 
komisji. Wiadukt będzie się zaczynał w odległości 170 m. przed granicami pól Kalinka i 
Modlicy. Tu stosujemy ubogą technologię pod budowę, natomiast na części środkowej 
robimy ruch ciężki z podbudową, która kosztuje. Trzeba dołożyć 220tys. zł. 
9.brak jest uzupełniających środków na nakładce na również zaprojektowanej jako droga dla 
ruchu ciężkiego na ul. Zbiorczej-Katowickiej. 
10.rozbudowa klimatyzacji Urzędu Miejskiego w Rzgowie. Temat omówiony na wczorajszej 
komisji. Za kwotę 20tys. zł. zrobić jeden etap, a w przyszłym roku jeszcze przed upałami dwa 
kolejne. 
11.Uksztaltowanie terenu na drodze Grodzisko-Konstantyna. Temat omówiony na dzisiejszej 
sesji i wczorajszej komisji. Będziemy musieli poza programem z naszych środków dołożyć 
trochę pieniędzy na dosypanie pobocza w kwocie 20 tys. zł. 
12.w wyniku analizy pojawiła się możliwość wzięcia innych środków. Zaprojektowaliśmy 
trójniki i na ten czas, kiedy chcemy zrealizować jeszcze w tym roku, jak dobrze nam pójdzie 
w temacie uzgodnień przejścia przez w przypadku inwestycji budowy wodociągu Rzgów 
Starowa Góra uzgodnień z Warszawą kolizji z gazociągiem wysokoprężnym i z wodociągiem 
sulejowskim to według mojej oceny, jeżeli uda nam się zebrać dokumentację na 15 września 
to ta inwestycję jesteśmy w stanie w tym roku wykonać. W związku z tym pieniądze 
przyznane w wysokości 167 105,00 możemy przenieść na finansowanie tych zadań, które 
tutaj wymieniłem. 
13.szkoła w Guzewie 20 tys. zł. Pomalowanie pomieszczeń. Temat omówiony na wczorajszej 
komisji. 
Burmistrz zakończył wyjaśnianie obecnych zmian. 
Nie było pytań do projektu. 
Przewodniczący odczytał projekt i przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu – 8 „za”, 0 -„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/439/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Rzgów w 2010 r.   
Ad 9. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
W załącznikach zostały zmienione kwoty zgodnie z uchwałą w sprawie zmian w budżecie. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania. Nie było pytań do 
projektu. 
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/440/2010 w sprawie zmian w Planie Rozwoju 
Lokalnego Gminy Rzgów 
Ad. 10. 
Temat omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji. 
Przewodniczący przedstawił projekt i wobec braku pytań przystąpił do głosowania.  
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/441/2010 w sprawie zmian w Wieloletnim 
Programie Inwestycyjnym 
Ad.11. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Pani Skarbnik dopowiedziała temat. Uchwała dotyczy tego o czym mówił Pan Burmistrz. 
Dokładamy 25 tys. zł. w tym roku jeszcze dla Powiatu na zadania z zakresu administracji 
architektoniczno-budowlanej.   
Nie było pytań wobec ich braku przystąpiono do głosowania.  
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIV/442/2010 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2010 r. 
Ad.12. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji.  
Pani Czarnocka- mieliśmy uchwaloną pożyczkę w budżecie w wysokości 580 tys. zł. Po 
złożeniu wniosku i zweryfikowaniu go okazuje się, że możemy uzyskać kwotę 
dofinansowania 372 300,00zł. Stąd konieczność podjęcia tej uchwały. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i wobec braku pytań przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LIV/443/2010 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
Ad. 13. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Pani Anna Czarnocka – w uchwale budżetowej mieliśmy zapisane jako jedno ze źródeł 
finansowania deficytu- kredyt. W tej chwili mamy przyjętą kwotę nadwyżki budżetowej i  
wolnych środków. Pojawia się konieczność podjęcia uchwały upoważniającej Burmistrza do 
podjęcia czynności formalno-prawnych związanych z zaciągnięciem kredytu. Kwota 
7mln. 723tys.18 zł. Po podjęciu uchwały Burmistrz zobowiązany jest do przygotowania 
prognozy kwoty długu, wystąpienia do Izby Regionalnej o wydanie opinii i dalej ogłoszenia 
przetargu w celu zaciągnięcia kredytu. 
Przewodniczący- czy będzie możliwość szybszej spłaty kredytu? 
Pani Czarnocka- oczywiście, że tak zawsze możemy negocjować warunki umowy. Mam 
nadzieję, że nie będzie konieczności zaciągania aż takiej kwoty. 
Przewodniczący-bierzemy prawie 8 mln. kredytu i nikt nie chce zabrać głosu? 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 8 „za”, 1 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/444/2010 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Rzgów 
Ad. 14. 
Temat omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji 
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Przewodniczący- w tekście tej uchwały nastąpiła zmiana dodano jeden paragraf o brzmieniu 
„uchyla się uchwałę LV/430/2010 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010r. w 
sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy w formie dotacji podmiotom wykonującym 
zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli 
wykonywania zadania objętego dotacją”. Tak długo to trwało ponieważ była za 
kwestionowana treść wcześniejszej uchwały. Chodzi tu o pomoc Gminnej Spółce Wodnej w 
realizacji inwestycji na terenie gminy Rzgów. 
Sołtys Strycharski- jak to się stało, że jest miesiąc lipiec i praktycznie Spółka Wodna na dzień 
dzisiejszy nie ma funduszu. Kto pisał poprzednią uchwałę, że nie przeszła zgodnie z planem?  
Przewodniczący- uchwała była weryfikowana przez Izbę Obrachunkową. Nastąpiła zmiana 
uchwały o finansach publicznych.  
Pani Czarnocka- problemy były w związku z wejściem nowej ustawy o finansach 
publicznych. Chciałam zaznaczyć, że my nie finansujemy spółki wodnej, spółka nie 
utrzymuje się tylko i wyłącznie z naszych źródeł. Ta uchwała dotyczy dotacji. Spółka musi 
wykazać się środkami własnymi do realizacji tego zadania, to wynika z treści uchwały. Musi 
przedstawić swój budżet. Jest to wyłącznie dotacja na wykonanie określonego zadania. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/445/2010 w sprawie trybu postępowania o 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji podmiotom wykonującym zadania z  
zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania 
zadania objętego dotacją  
Ad. 15. 
Pani Czarnocka- zwiększamy nakłady na drogę powiatową w Kalinie w związku z czym 
musimy dokonać aktualizacji naszej uchwały odnośnie udzielenia pomocy rzeczowej na drogi 
powiatowe dla Powiatu. 
Pytań do projektu nie było, temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania.  
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/446/2010 w sprawie zmiany w uchwale 
L/376/2010 z 20 stycznia 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych na rok 2010 
Ad. 16. 
Temat omówiony szczegółowo na wczorajszej komisji. 
Pani Czarnocka- Rada jest zobowiązana z mocy ustawy o finansach publicznych do podjęcia 
uchwały określającej zakres i formę dokumentu z przebiegu wykonania budżetu. Taką 
uchwałę mieliśmy podjętą w 2007 r. z tym, że mamy nową ustawę o finansach publicznych i 
musimy podjąć ją na nowo. Ustawa określa określa formę sprawozdania opisowego, w 
szczegółowości nie mniejszej niż uchwała budżetowa. Dodatkowo pojawia się tutaj 
informacja wieloletniej prognozy finansowej. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 9 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/447/2010 w sprawie zakresu formy i informacji 
o przebiegu wykonania budżetu Gminy Rzgów, o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 
samorządowych osób prawnych za I półrocze 
Ad.17. 
Przewodniczący- Gmina Wilków położona koło Kazimierz Wielkiego w woj. lubelskim 
powiecie opolskim była dwa razy nawiedzona przez falę powodziową. Pomoc nasze Gminy 
już nastąpiła poprzez Koła Gospodyń, Straże Pożarne oraz zbierane datki przez mieszkańców. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący przeczytał projekt i przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 8 „za”, 0 -„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/448/2010 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Wilków  
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O godź 14.37 Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
 
Ad. 18.  
Przewodniczący zaprosił na sesję Pana Cieślika. 
Pan Cieślik- działka 206/1 o pow. 18 m² jest potrzebna Gminie Rzgów ze względu na 
potrzebę wykonania przepustu drogowego, położona w Gospodarzu na skrzyżowaniu ul. 
Lipowej i ul. Guzewskiej. Jest to uchwała na wstępną zgodę na zakup tej działki. 
O godź 15.01 przyszedł Radny Mateusz Kamiński. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu –10 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/449/2010 w sprawie zgody na zakup działki nr 
206/1 położonej w Gospodarzu  
Ad.19. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Przewodniczący-oczekiwania Pana Krajewskiego to 200 zł. za metr kwadratowy. Cena ta jest 
wygórowana. 
Burmistrz- ta działka w planie przestrzennym zagospodarowania leży w obszarze inwestycji 
celu publicznego. 
Przewodniczący- Pan Krajewski otrzymał od nas zaproszenie na sesję, ale nie przyszedł. 
Radny Hajduk- tą działkę za te pieniądze nie powinniśmy kupować. Składam taki wniosek, 
żeby odłożyć kupno działki.  
Pani Karczmarek-do Radnego Kamińskiego, kiedy my sprzedawaliśmy tą działkę kilka lat 
temu zostałam oskarżona o bardzo wiele rzeczy i dlatego myślę, iż faktycznie ta cena w 
porównaniu do ceny naszej działki jest skandalicznie duża. Tym bardziej, że chodzi o jeszcze 
jedną działkę Pana Topczewskiego, gdzie są magazyny, które tez trzeba będzie rozebrać. 
Dlatego mówię to do Pana ponieważ, mama nadzieję, że tak jak mnie Pan próbował grozić 
palcem może zastosuje to do tych Panów i tą działkę uda się kupić taniej. 
Przewodniczący – to nie jest projekt Pana Kamieńskiego tylko Burmistrza, który był 
omawiany wczoraj. 
Pani Karczmarek- wtedy to też był projekt Pana Burmistrza, możecie Państwo podziękować 
Burmistrzowi ponieważ, kupił działkę od nas bardzo tanio. Dzięki Burmistrzowi gmina 
dostała darowiznę działki o pow. 2798 m². 
Pan Cieślik zaproponował aby nie zamykać sprawy tylko ją przekwalifikować na wstępną 
zgodę, dlatego, że nie zamyka to możliwości prowadzenia negocjacji i rozmów. 
Burmistrz poprosił Przewodniczącego, aby prawnie nie zamykać tematu. Burmistrz osobiście 
poczyni starania aby Pan Krajewski przyszedł na sesję. 
Przewodniczący- gdybyśmy wyrazili wstępną zgodę na zakup byłoby to właśnie takim 
odłożeniem tematu na inną sesję. Czy tak może być Panie Hajduk? Czyli wzorem poprzednie 
uchwały wyrażamy wstępną zgodę.  
Burmistrz –czy słowo wstępna może znajdować się w uchwale? 
Radca Iwaszkiewicz-może się znajdować. Jest to jakaś faza wstępna i tutaj są podejmowane 
czynności związane z negocjacją ceny. Nie powinno się znajdować generalnie wstępna czy 
nie wstępna, powinniśmy określać to w sposób bardzie definitywny. Nie mniej jednak taką 
uchwałę przyjęliśmy z takim zapisem i jeżeli mamy już jedną uchwałę przegłosowaną to nic 
się nie stanie jeśli w drugiej uchwale taki zapis uczynimy. 
Mecenas Iwaszkiewicz- Radny hajduk złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 
tego punktu w sprawie zgody na zakup działki od Pana Adama Krajewskiego. A zatem ten 
wniosek formalny należałoby przegłosować.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie zdjęcia tego punktu z porządku obrad i przełożenia go 
na następną sesję. 
Projekt uchwały nie został przyjęty. 
W głosowaniu –8 „za”, 0 -„przeciw”, 2-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/   /2010 w sprawie zgody na zakup działki o nr 
1645 położonej w Rzgowie  
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Ad. 20. 
Pan Cieślik omówił temat na wczorajszej komisji. 
Pan Cieślik- jest to działka przeznaczona na powiększenie terenów szkolnych. Projekt 
uchwały przewiduje zakup za cenę 22,56 zł. Jest to cena bardzo korzystna dla Gminy.   
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania 
W głosowaniu –9 „za”, 0 -„przeciw”, 1-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/450/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zakup 
działki geodezyjnej w Rzgowie od Sióstr Feliksa z Kantalicjo w prowincji Matki Bo żej 
Królowej Polski w Warszawie   
Ad. 21. 
Temat omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji. 
Pan Cieślik- użytkowanie użytkowania  wieczystego jest w kolejności za prawem własności, 
drugim prawem czyli mniej ważnym od własności. Jest to uchwała wstępna upoważniająca do 
wyceny i  negocjacji w tym zakresie.  
Przewodniczący- nie możemy sobie pozwolić na zakup działki po wysokiej cenie, gdyż 
wzrosną oczekiwania innych sprzedających.  
Burmistrz- cena za grunty od Sióstr Felicjanek będzie przykładem do naśladowania dla 
innych. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 3 „za”, 5-„przeciw”, 2-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/451/2010 w sprawie wstępnej zgody na zakup 
działek o nr 1649/10, 1649/11, 1649/12 położonych w Rzgowie od użytkownika 
wieczystego 
Uchwała nie została podjęta. 
Burmistrz- wkradło się tu nieporozumienie. Przecież to jest upoważnienie Burmistrza do 
negocjacji, a nie do zakupu. Jeżeli Radni podjęli kiedyś decyzję, że budujemy tam Miejski 
Ośrodek Kultury to jak sobie wyobrażacie, bez negocjacji to kupimy? Budujemy ten Ośrodek 
czy nie budujemy? Jeżeli mnie nie upoważniacie to znaczy, że ten obowiązek nakładacie na 
siebie.  
Mecenas Iwaszkiewicz- stanowisko Rady jest takie,  żeby przegłosować projekt uchwały 
jeszcze raz. Przegłosujmy wniosek o reasumpcję i głosujmy po raz drugi. 
Burmistrz- reasumpcja z uwagi na źle zrozumianą treść. 
Przewodniczący- o reasumpcję wniosku występuje Radny Piotr Hajduk i Radny Jan 
Owczarek.  
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o ponowne głosowanie nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia wstępnej zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego. 
W głosowaniu – 7 „za”, 0-„przeciw”, 3-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/451/2010 w sprawie wstępnej zgody na zakup 
działek o nr 1649/10, 1649/11, 1649/12 położonych w Rzgowie od użytkownika 
wieczystego  
Wniosek został przyjęty. 
Odbyło się ponowne głosowanie. 
W głosowaniu – 7 „za”, 0-„przeciw”, 3-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/451/2010 w sprawie wstępnej zgody na  zakup 
działek o nr 1649/10, 1649/11, 1649/12 położonych w Rzgowie od użytkownika 
wieczystego  
Ad.22. 
Temat omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji. 
Pan Cieślik- działka pochodzi z przejętego gospodarstwa na skarb państwa za rentę od 
Stanisława i Teodozji Kołsut. Działka stanowi dojazd do działki położonej głębiej w kierunku 
wschodnim. Właścicielem działki frontowej o nr 103/2 jest małżeństwo Jarosława i Marioli 
Toborowskich. Te osoby w między czasi zdołały zakupić działkę 102 położoną w głębi, do 
której wyznaczony był dojazd przez działkę 103/ 1 , która jest obecnie przedmiotem 
sprzedaży. W związku z tym, że nabyli tą działkę ta droga stała się zbędna i stąd złożyli  
 



 11 

 
wniosek do Burmistrza o sprzedaż tej działki. Sprzedaż miałaby odbywać się na zasadzie 
przetargu ograniczonego dającego szansę zakupu wszystkim sąsiadom na powiększenie.  
Radny Bednarczyk odczytał projekt uchwały po czym przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu –10 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/452/2010 w sprawie zgody na sprzedaż działki 
103/1 położonej w Czyżeminku  
Ad.23. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Pan Cieślik- jest to działka rolna o pow. 11 804m². Pan Adamek wniósł do Gminy wniosek o 
zakup działki i zgłosił się do Burmistrza i uzyskał Jego przychylność w tym zakresie. Stąd 
zostałem zobowiązany do przygotowania tej uchwały. 
Radny Bednarczyk odczytał projekt uchwały 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania 
W głosowaniu –9 „za”, 0 -„przeciw”, 1-„wstrzymuj ących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/453/2010 w sprawie zgody na sprzedaż 
nieruchomości o nr 290/1 położonej w Kalinku  
Ad.24. 
Temat omówiony na wczorajszej komisji. 
Pan Małecki- na chwilę obecną jest wydanych przez nas 6 zezwoleń, 7 wniosek czeka. Po 
podjęciu uchwały nie będzie przeszkód prawnych, żeby wydać zezwolenie następnej firmie. 
Radny Bednarczyk odczytał projekt uchwały. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania 
W głosowaniu –10 „za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr LVI/454/2010 w sprawie wymagań jakie powinni 
spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na odbieranie od 
właścicieli nieruchomości odpadów komunalnych oraz uzyskanie zezwolenia na 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości płynnych na terenie 
Gminy Rzgów  
Ad.25. 
Interpelacje 
 Interpelacje nie wpłynęły 
Ad.26. 
Sołtys Izabela Buchalska- mam taką prośbę właściwie ponieważ, na ul. Centralnej przy ul. 
Warzywnej i ul. Wójtowskiej są pozarywane przepusty, woda nie przepływa i zalewa ludzi. Ja 
proszę od jakiegoś czasu, Pan Małecki wytłumaczył mi, że to musi iść pod inwestycje bo tego 
się nie da zrobić szpadlem. Trzeba te rowy pogłębić. Myślę, że jest to dosyć ważna sprawa. 
Rów na ul. Centralnej koło Państwa Tomaszewskich, gdzie strażacy długo pracowali w tym 
roku, tam jest dosyć głęboko, ale ciągle jest problem. Kiedy będą wykoszone nasze rowy, bo 
są mocno wszystkie zarośnięte? 
Radny Piekarski- chciałem ponowić wniosek o założenie trzech lamp na ul  Żwirowej. Z 
tego co się orientuję jest zrobiona dokumentacja, jeśli byłoby to możliwe to bardzo bym o to 
prosił. Druga sprawa to sprawa rowów i odwodnienia. Miało nie być udrożnione do końca z 
Konstantyny. Z Konstantyny teraz zrobione są dwa nowe rowy w stronę Starowej Góry i 
chciałe spytać Pana Burmistrza co dalej? Czy ta woda ma iść przez te przepusty, gdzie zalewa 
ludzi. Czy jakąś mamy koncepcję puszczenia wody wzdłuż ul. Centralnej. Trzeba się nad tym 
zastanowić, bo to będzie problem narastający. 
Sołtys Strycharski- mam zapytanie w związku z dniami Rzgowa. Czy w tym roku będzie 
zakaz spożywania alkoholu? 
Przewodniczący- zostałem mile zaskoczony rowerkami na chodnikach, tam gdzie 
przeznaczyliśmy na drogę rowerową. Mam pytanie do Pana Małeckiego czy ze względu na 
szerokość chodnika jest możliwość oznaczenia drogi rowerowej pomiędzy ul. Nadrzeczną a 
Pocztą i Policją? Przy Poczcie można  postawić pachołki albo pomalować linię. 
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Ad.27. 
Przewodniczący-na ostatniej sesji obdarowano kwiatami radnych i sołtysów będących 
działaczami samorządowymi od 20 lat. Podziękowano za wieloletnią pracę samorządową. 
Odczytano 5 nazwisk, została pominięta jedna osoba. Ta osoba była i Radnym i członkiem 
zarządu spoza rady i do tej pory uczestniczy w pracach samorządowych. Jest to Pan Andrzej 
Sabela sołtys Huty Wiskickiej i Tadzina. Złożono życzenia Sołtysowi Sabeli i złożono na jego 
ręce kwiaty. 
Sołtys Sabela złożył podziękowanie za pamięć. 
Przewodniczący- jest sprawa dość przykra dla naszego samorządu, a w szczególności dla 
Starowej Góry i Starej Gadki, gdzie budowana jest kanalizacja. Gmina Rzgów znalazła się na 
liście rezerwowej projektu dofinansowania z dwoma tytułami budowy kanalizacji sanitarnej, 
na drugim miejscu. Udało mi się wyłapać z Dziennika Łódzkiego informację, że 
dofinansowanie dostała Gmina Zelów, która była na trzecim miejscu. Tylko na stronach 
Miasta i Gminy Zelów jest informacja, że rada miejska podjęła decyzje konieczne do 
podpisania umowy z Urzędem Marszałkowskim w sprawie inwestycji. Przewodniczący 
odczytał całą informację.  
Burmistrz-  był telefon do U.M. wczoraj i dzisiaj. Dzisiaj jest potwierdzenie, że Pan Fisiak 
jest od poniedziałku na urlopie w związku z tym nie mam możliwości rozmawiania w formule 
koleżeńskiej i służbowej jako przekazanie protestu w tej sprawie. Pierwszy wniosek 
złożyliśmy jeden na cały projekt, to była poważna kwota, sam Marszałek powiedział, że 
Gmina Rzgów nie może wziąć połowy pieniędzy, które ma. To lepiej zrobić dwa lub trzy 
wnioski to na któryś się załapiemy. Tak zrobiliśmy dwa wnioski są złożone i byliśmy na 6 
miejscu. Pieniądze dostało Głowno a nas wrzucono na listę rezerwową mówiąc, że jak pojawi 
ą się jakieś pieniądze to będziemy na 1 miejscu i je dostaniemy. Ja wtedy złożyłem protest 
również do sposobu naliczania punktów. W związku z tym te punkty zostały nam przyznane. 
Teraz po urlopie otrzymałem od Przewodniczącego taką informację. Piszę jutro protest 
opisując wszystko w ostrym tonie. Tylko dlatego, że Pan Burmistrz Zelowa jest z PO to daje 
się pieniądze. Jeżeli tych pieniędzy nie dostaniemy  to nie mamy szans na poziomie naszego 
budżetu zrealizować tej inwestycji. 
Przewodniczący- też zostałem tym zaskoczony ponieważ, była mowa, że jeśli zostaną 
pieniądze z przetargów innych to wtedy Gmin Rzgów otrzyma pieniądze. 
Radny Zając- przepiszmy się wszyscy do PO. 
Burmistrz- nie ma żadnych argumentów, żebyśmy tych pieniędzy nie dostali tu zagrała po 
prostu polityka. Ja z takim czymś się nie godzę. 
Burmistrz- w sprawie CO odczytał korespondencję od Pani Wojewody. Wkładają nam w 
usta niewypowiedziane słowa i sugerują, że wprowadzamy ludzi w błąd. Kto zagwarantuje, że 
na tym terenie nie będzie ruchów sejsmicznych i gaz nie wycieknie. Nie można ryzykować i 
narażać naszej Gminy. Nadal będę starał się być przeciwnikiem składowania CO w naszej 
Gminie. Czeka nas poważna batalia i grupowy protest może coś da. 
 Pracownik Biuro Rady Dorota Bogucka- powiadamiam kolegium redakcyjne, że składanie 
gazety odbędzie się 23 w piątek o godź. 15.00. 
Sołtys Zawistowska- ponownie proszę o przyłączenie się do akcji zbierania nakrętek 
plastikowych. Gdzie jest w gminie punkt do zbierania zużytych baterii? 
Sołtys Buchalska- są zbierane nakrętki. Tylko nie ma podanego żadnego kontaktu komu 
oddać te nakrętki. 
Pan Małecki- jest zakupiony pojemnik do odpadów niebezpiecznych na składowisku. Jeśli 
jest to ilość wymagająca transportu, proszę zadzwonić do mnie. 
Ad.28. 
O godz. 16.13 prowadzący obrady Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski i Radny 
Stanisław Bednarczyk - wobec wyczerpania porządku obrad zamknął obrady LIV zwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nośniku CD. 
Protokół sporządziła:                                          Obradom przewodniczył: 


